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Abstract (en)
The fixture component comprises a holder part (2) supporting the insulation plate (10) and a nail (1) which can be fixed in the structural part (9). The
holder part has a large surfaced holder plate (7) from which extends a hollow shaft (8). Starting from the holder plate it has a larger and connecting
to the free end a smaller inner dia. The nail is provided with a shaft (3) which has an outer dia. corresp. to the smaller inner dia. of the hollow shaft
and a length exceeding the area (8b) with smaller inner dia. of the hollow shaft (8). In the area of the shaft (3) exceeding the area of the hollow shaft
with smaller inner dia. a stop part (6) is connected with the nail.

Abstract (de)
Das Befestigungselement zum Befestigen von Isolationsplatten (10) an Bauteilen (9) weist einen Nagel (1) und ein Halteteil (2) auf. Der Nagel (1)
durchsetzt einen Hohlschaft (8) des Halteteiles (2), der einen grösseren und einen kleineren Innendurchmesser aufweist. Am Uebergang (8c) vom
kleineren zum grösseren Innendurchmesser stützt sich ein Anschlagteil (6) ab, das der Festlegung des Halteteiles (2) dient und mit dem Nagel (1)
reibschlüssig verbunden ist. Je nach vorhandener, für den Eintreibvorgang benötigter Energie wird das Anschlagteil (6) entlang des Schaftes (3) des
Nagels (1) verschoben. <IMAGE>
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